
FAU Uranienborg skole
Referat fra FAU-møte 28.4.25

Saksliste 

1. Velkommen, godkjenning
2. Orientering fra Urra-festivalen 
3. Orientering fra Elevrådet
4. Orientering fra rektor, svarer ut saker fra FAU
5. Innkomne og pågående saker, oppdateringer ved FAU-leder
6. Eventuelt

1. Velkommen, godkjenning

2. Orientering fra Urra-festivalen (Tore Andersen og Vivi Angell)

Ledelse: Vivi leder Urra-festivalen. Tore «går av» etter dette årets festival – dette er hans 
femte og siste år. Det er derfor ønskelig at noen tar vervet som nestleder, og kan bidra med 
kontinuitet de neste årene.

Sponsorer: Festivalen har en prislapp på ca. 400 000 kr. Festivalen trenger sponsorer slik at 
flest mulig skal slippe inn gratis, og ber om at vi alle er med og sprer ordet om behov for 
sponsorer i klassene. Gi gjerne sponortips til Vivi og Tore.

Dato: 30. august 2025 – hold av dagen!

4. klasse er med og organiserer: behov at foresatte stiller som sikkerhetsvakter, verter, rigg 
og nedrigg (min. 60-80 pax). FAU-rep. for 3. trinn i dag må ta tak i det umiddelbart. Vivi 
sender ut lister, og så koordinerer FAU-rep. med foresatte i egen klasse.

3. Orientering fra Elevrådet (Rebecca)

Rebecca holder i elevrådet på ungdomstrinnet. Hun fortalte om arbeidet gjennom året, og 
planer for neste år:

Inneværende skoleår:

 Elevene ønsker å være mer synlig
 De laget 2 komiteer:

o medvirkning og læringsprosess 



o trivsel og hærverk (jobbet mest med denne): for å unngå hærverk kom de frem til 
at det var viktig å skape et miljø der elevene har det koselig på skolen

 Bidro til TV-aksjonen gjennom løp; ønsker å gjøre det igjen neste år
 Arrangerte utkledningskonkurranse ifm Halloween
 Refleksutdeling
 De har vært på elevrådskonferanse
 Arrangerte julegrøt
 Arrangerte teamuke i februar med utkledning 
 Delte ut kjærlighet på pinne ifm Valentine
 Deltatt på ungdomshøringen
 Sett på mulighet for genser for 10. trinn

Kommer:

 17. mai tale
 Roseseremoni for 10 klasse

Fikk ikke gjort:

 Arrangert en egen «OD-dag» der de innsamlede midlene går til et lokalt formål. Her 
ønsker elevrådet bistand fra FAU til å arrangere dette neste år

Ønsker å gjøre:

 Utlyse konkurranse på skolen for motiv til skolegenser
o Innspill fra FAU-rep. om at det ikke er en god ide å endre designet. Da «må» 

alle kjøpe ny genser… 
 «OD-dag» til lokalt formål

o FAU tar gjerne tak i dette fra høsten av for å hjelpe til
o Martin tilbød seg å bistå, og er kontaktpunktet til elevrådet 
o Kan dette knyttes til Urra-festivalen?

Neste år ønsker FAU og elevrådet å samarbeide tettere. FAU-leder sender ut invitasjon til 
elevrådet i begynnelsen av neste skoleår.

4. Orientering fra rektor, svarer ut saker fra FAU

Urra-kompetanse: rektor fortalte om et resultatoppfølgingssystem fra 1. til 10. trinn 
(«skolebidragsindikatorer») som korrigerer for sosiodemografiske faktorer. Måles gjennom 
nasjonale prøver + sentrale kartleggingsprøver + eksamen. 

Urra har hatt positiv fremgang 1.-4. trinn og 5.-7. trinn.

Rektor fortalt om et litt annerledes elevgrunnlag nå ift tidligere: flere elever som er 
tospråklige, flere med div. diagnoser, generelt mindre homogen elevmasse.

Digital strategi: Rektor fortalte at hovedhensikten er at elevene skal utvikle en evne til å ta 
kontroll over det digitale og ikke omvendt.

o Spørsmål om det faglige blir glemt: svaret er nei. Men det «humane» er viktig 
utgangspunkt for å bygge fag.



o Spørsmål om ikke elevene burde lære touch når de skal skrive med tastatur – ellers 
innarbeider de en knotete måte å skrive på (sml. å holde blyanten på «riktig» måte): 
rektor svarte at fokus har vært på applikasjonene, men han skulle ta med seg dette 
videre

Rektor mente det er veldig hensiktsmessig om foreldrene i de enkelte klassene kan bli enige 
om skjermtid, sosiale medier osv.

Rektor minnet om at det er viktig å etterleve mobilforbudet på skolen

o FAU-rep stilte spørsmål om ikke skolen kan håndheve mobilforbudet strengere og 
inndra telefoner med én gang, istedenfor å gi elevene mange advarsler

Skolens tilnærming til AI: rektor ble stilt spørsmål om hvordan skolen vurderer de som 
bruker AI vs de som ikke bruker AI i oppgaver:

Rektor svarte at skolen skal lære elevene hvordan de konstruktivt kan forholde seg til AI. 
Videre jobber skolen med å bruke systemer som kan avdekke bruk av AI i 
oppgaveløsningen.

Stengte toaletter: FAU-rep. tok på nytt opp utfordringen rundt stengte toaletter på skolen.

Rektor fortalte at de har åpnet noen toaletter i perioder, men det blir mye hærverk (ekstrem 
tilgrising). Rektor henstiller foreldrene til å snakke med barna om dette. 

Skolen sender (ny) skolemelding om dette.

FAU-rep. påpekte at foreldre og/eller FAU kan sende bekymringsmelding til bydelsoverlegen.

Heldagsprøver - hva er skolens holdning: rektor forklarte at det er viktig for 9. 10. trinn å 
fordype seg. De trenger å utfordres med lengre prøver og større utholdenhet.

Temamøter: rektor fortalte at neste temamøte trolig blir om sosial selvregulering og growth 
mindset, som det er viktig at skolen og foreldre/familien tar tak i i fellesskap. Mange elever 
har aldri kjent på motstand, og da kan ethvert problem virke stort og bli stort. 

Det planlegges med to temamøter pr. skoleår: ett om høsten og ett om våren.

Rektor ønsker innspill fra FAU til tema for senere temamøter.

5. Innkomne og pågående saker, oppdateringer ved FAU-leder.

Skjermbruk (smarttelefonfriskole?) – skal FAU engasjere seg?

Etter en kort diskusjon ble FAU enig om at dette best håndteres klassevis.

2 anbefalinger: 

o Dette bør være fast agendapunkt på alle foreldremøter
o FAU kan vurdere å lage en «best practice» med ca. 5 punkter

6. Eventuelt



Neste FAU-møte er årets siste. Setter av tid til evaluering.

Møtet ble avsluttet kl 19:05

Referent Ingrid Wicken Amdam (7C)

Møtekalender 2024/2025

23.09.2024- Intro og årshjul 

14.10.2024 - Trinnvis + felles 

18.11.2024 - Felles 

13.01.2025 - Trinnvis + felles 

03.03.2025 - Trinnvis + felles 

28.04.2025 - Felles 

02.06.2025 - Avslutning og erfaring


